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- Što se mene lično tiče naš fudbal bi mogao biti bolji, kao i sami fudbaleri.   Iskreno, slabo
pratim taj sport, ali vidim da se muški ukućani vrlo sekiraju oko toga i da nisu zadovoljni samim
kvalitetom igre i vođenjem samih timova i reprezentacije u našoj zemlji. Volela bih, naravno, da
se sve to poboljša.  Đorđe Matović
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